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Abstract (en)
Polyglycol dialkyl ethers of the general formula (I) R<1>-O(CH2-CH2-O)nR<2> (I) in which R<1> and R<2> can be identical or different and are
straight- chain or branched alkyl or alkenyl radicals with 8 to 22 C atoms and n is numbers from 10 to 70, are used as viscosity regulators for
aqueous anionic surfactant solutions alone or in any required combinations with compounds known as viscosity regulators for anionic surfactant
solutions.

Abstract (de)
Polyglykoldialkylether der allgemeinen Formel (I) R¹-O ( CH2-CH2-O )nR² (I) in der R¹ und R² gleich oder verschieden sein können und für
geradkettige oder verzweigte Alkyl- oder Alkenylreste mit 8 bis 22 C-Atomen und n für Zahlen von 10 bis 70 stehen, werden als Viskositätsregler für
wässrige Aniontensidlösungen allein oder in beliebigen Kombinationen mit als Viskositätsregler für Aniontensidlösungen bekannten Verbindungen
verwendet.
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